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PROTOKÓŁ NR VIII/2022  

POSIEDZENIE WSPÓLNE KOMISJI   

Z DNIA 29 SIERPNIA 2022 R. 

 

W posiedzeniu udział wzięła: Komisja Rewizyjna, Komisja Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej  

Posiedzeniu przewodniczył Pan Michał Michalski – Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty  

i Pomocy Społecznej  

Protokolantka – Ewelina Jurij 

Liczba obecnych radnych: 10/10 

Załączniki: lista obecności 

Zaproszeni goście: 1. Pani Joanna Nowacka – Zastępca Wójta Gminy Krzemieniewo 

        2. Pani Elżbieta Juskowiak – Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Drobninie 

 

Dnia 29 sierpnia 2022 r. o godzinie 14:00, w Publicznej Szkole Podstawowej w Drobninie, odbyło się 

wspólne posiedzenie komisji Rady Gminy Krzemieniewo w sprawie kontroli funkcjonowania placówek 

oświatowych oraz przygotowanie do nowego roku szkolnego 2022/2023, połączona z wizytą w szkole 

w Drobninie. W spotkaniu uczestniczyli wszyscy członkowie obu komisji. Pani Joanna Nowacka – 

Zastępca Wójta Gminy Krzemieniewo, Pani Elżbieta Juskowiak – Dyrektor Publicznej Szkoły 

Podstawowej w Drobninie oraz protokolantka.  

Przewodniczący posiedzenia Pan Michał Michalski zaproponował następujący porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie radnych i gości.  

2. Kontrola funkcjonowania placówek oświatowych oraz przygotowanie do nowego roku 

szkolnego 2022/2023, połączona z wizytą w szkole w Drobninie. 

3. Wolne głosy i wnioski.  

4. Zakończenie.  

Ad 1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie radnych i gości  

Pan Michał Michalski - Przewodniczący posiedzenia, otworzył spotkanie witając wszystkich 

zgromadzonych. Obecni byli wszyscy członkowie z obu komisji (lista obecności stanowi załącznik nr 

1 do niniejszego protokołu). Po przywitaniu wszystkich i podpisaniu listy obecności, Przewodniczący 

posiedzenia przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia.  

Ad 3. Kontrola funkcjonowania placówek oświatowych oraz przygotowanie do nowego roku 

szkolnego 2022/2023, połączona z wizytą w szkole w Drobninie 

Przewodniczący udzielił głosu Pani Dyrektor. Pani Dyrektor przywitała wszystkich obecnych w sali, 

która powstała w związku z programem „Laboratoria przyszłości”. Radni mieli okazję spróbować 

wypieków przygotowanych w nowej sali. Poinformowano radnych, iż sala została przygotowana pod 

różnego rodzaju zajęcia praktyczne, podczas których uczniowie będą mieli możliwość wykonywania 

różnych zajęć, jak np. szycie na maszynie, gotowanie, pieczenie, programowanie i wiele innych. 
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Wyjaśniono warunki uczestnictwa w programie oraz kroki, które poczyniono w związku z 

przygotowaniem sali. Sala została wyremontowana i odpowiednio wyposażona. Radni zgodzili się ze 

sobą, że sala wygląda obiecująco. Radni zapytali o kwestie rozliczenia. Pani Dyrektor wyjaśniła 

procedury, dodając, że wszystko co zostało zakupione, zostało wcześniej uwzględnione we wniosku. 

Każdy zakupiony element został przemyślany. Radny Piotr Majchrzak zapytał, czy cały sprzęt, który 

znajduje się sali, został zakupiony z tych 95 tys. zł, które otrzymała szkoła. Pani Dyrektor 

odpowiedziała, że tak, wszystko co znajduje się w Sali zostało zakupione na łączna kwotę 95 tys. zł. 

Zapytano Panią Dyrektor czy z sali mogą korzystać wszyscy uczniowie. Pani Dyrektor wyjaśniła, że 

sala jest do dyspozycji wszystkich zgodnie z ustalonym wcześniej grafikiem oraz potrzebami. Radny 

Piotr Majchrzak zapytał czy w ramach programu jest obowiązek ewidencjonowania działań. Pani 

Dyrektor odpowiedziała, że tak jest obowiązek zrelacjonować wykorzystywanie sali. Radny Michał 

Michalski zapytał, czy zajęcia organizowane w tej sali są zajęciami obowiązkowymi czy dodatkowymi. 

Pani Dyrektor odpowiedziała, że zarówno obowiązkowe jak i dodatkowe. Radni wyrazili opinię, że 

„najważniejsze, aby sprzęt został wykorzystany bez względu na podział.” Radny Tomasz Adamczak 

zapytał, czy np. produkty do gotowania zakupywane są przez szkołę czy uczniów. Pani Dyrektor 

wyjaśniła, że leży to po stronie ucznia. Radny Michał Michalski zapytał, czy planuje się również 

szkolenia kadry nauczycielskiej. Pani Dyrektor odpowiedziała, że w dniu dzisiejszym odbyło się 

szkolenie, z obsługi sprzętu, w związku, z którym radni mieli okazję spróbować wypieków. Kolejne 

szkolenia będą się odbywać sukcesywnie. Radny Tomasz Adamczak zapytał kto ponosi koszty za 

szkolenia. Pani Dyrektor odpowiedziała, że koszty stoją po stronie szkoły. Radny Piotr Majchrzak 

zapytał, czy firmy wysyłają oferty szkoleń. Pani Dyrektor odpowiedziała, że tak, z ofertami szkoleń nie 

ma problemu. Radna Henryka Przybylska zapytała, ile szkół wzięło udział w programie. Pani Dyrektor 

odpowiedziała, że wszystkie. Radny Piotr Majchrzak zapytał, czy środki otrzymane z programu zostały 

wykorzystane tylko na zakup sprzętu. Pani Dyrektor odpowiedziała, że tak, meble i remont to osobne 

koszty. Radny Piotr Majchrzak dodał, iż uważa za dobry pomysł, trzymanie zakupionego sprzętu w 

jednym miejscu. Radny Michał Michalski zapytał odnośnie nowego roku szkolnego, czy w związku z 

pandemią COVID-19 zostały wprowadzone nowe wytyczne. Pani Dyrektor wyjaśniła, że przepisy się 

zmieniły, już w poprzednim roku szkolnym nie nakładano na wszystkich kwarantanny, tylko uczeń, 

który zachorował miał obowiązek izolacji. Wyrażono nadzieję, że pandemia w roku szkolnym 

2022/2023 nie powinna być przeszkodą. Kolejno poruszono kwestię uczniów z Ukrainy. Pani Dyrektor 

wyjaśniła, że w roku szkolnym 2021/2022 w szkole uczyło się jedenaścioro dzieci, natomiast w roku 

2022/2023 pozostanie tylko jeden uczeń w klasie VIII. Radni również podjęli dyskusję w kwestii 

pandemii w innych placówkach. Kolejno Radny Tomasz Adamczak zapytał o planowane inwestycje. 

Pani Dyrektor odpowiedziała, że planuje się malowanie klatki schodowej. Radny Tomasz Adamczak 

zapytał również czy rozważano zainstalowanie paneli fotowoltaicznych na budynku szkoły.  

Pani Dyrektor odpowiedziała, że nie rozpatrywano takiego rozwiązania. Do wypowiedzi Pani Dyrektor 

dołączyła się Pani Joanna Nowacka – Zastępca Wójta Gminy Krzemieniewo, która dodała,  

że przeprowadzono rozeznanie na rynku jak i przeanalizowano tę kwestę pod względem opłacalności, 

i z analizy wyniknęło, iż póki co i w tym konkretnym przypadku jest to nieopłacalna inwestycja, 

jednakże dokłada się wszelkich starań w pozyskiwaniu środków z zewnątrz na dofinansowanie tego 

typu inwestycji. Jednocześnie pozostając przy temacie energii elektrycznej dodała, że z 

przeprowadzonego postępowania w związku z zakupem energii elektrycznej w budżecie należy 

(zgodnie z prognozami) zabezpieczyć 3 mln zł, a nie jak wcześniej 600 tys. zł. Następnie Radny Piotr 

Majchrzak zapytał Panią Dyrektor czy są jakieś problemy wychowawcze. Pani Dyrektor odpowiedziała, 

że nie ma problemów wychowawczych. Radny Piotr Majchrzak zapytał również, czy są braki kadrowe. 

Pani Dyrektor wyjaśniła, że wszystkie etaty zostały obsadzone, dodatkowo zatrudnia się specjalistów, 

na podstawie obowiązujących przepisów. Omówiono aspekt prawny zatrudniania specjalistów. Pani 

Joanna Nowacka nadmieniła, że zajęcia edukacyjne w zakresie profilaktyki przeciwdziałania 

alkoholizmowi i narkomanii działa Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

Radny Michał Michalski wyraził pozytywną opinię o działaniach Komisji. W dalszej części spotkania 

zostały omówione kwestie związane z przeprowadzaniem zdalnego nauczania. Pani Dyrektor 
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poinformowała Radnych, iż korzysta się z platformy Microsoft Teams, za pomocą, której uczniowie są 

również na bieżąco informowani o sprawach bieżących. Radny Tomasz Adamczak zapytał czy Dyrektor 

szkoły będzie mógł sam zdecydować o zdalnym nauczaniu. Pani Dyrektor wyjaśniła, że zgodnie z literą 

prawa są cztery takie sytuacje, ale ma nadzieję, że takiej sytuacji nie będzie. Dodała, że nie tylko 

pandemia jest powodem do zdalnego nauczania, ale również nieodpowiednie warunki w szkole, np. 

odpowiednia temperatura w pomieszczeniach. Radny Tomasz Adamczak zapytał o koszty związane z 

zakupem energii gazowej. Pani Dyrektor wyjaśniła, że jeszcze w tym roku umowa zawarta z dostawcą 

jest bardzo korzystna, natomiast co przyniesie rok 2023 tego jeszcze nie wie. Radny Marcin Kmieć 

zapytał czy wszystkie szkoły posiadają jedną wspólną umowę. Pani Dyrektor wyjaśniła, że każda szkoła 

zwiera swoją umowę. Radny Piotr Majchrzak zapytał o inwestycje. Pani Dyrektor poinformowała, że 

od momentu objęcia stanowiska tj. około 5 lat, we współpracy z Władzami Gminy wymieniono dach, 

dokonano termomodernizacji budynku, postawiono plac zabaw, wykonano ogrodzenie, remont sali 

gimnastycznej wraz z zapleczem (sanitariaty szatnie i pokój nauczycielski). Radny Roman Długi zapytał 

o remont kotłowni. Pani Dyrektor wyjaśniła, że jest to przedsięwzięcie kosztochłonne w związku z czym 

nie przeprowadzono remontu. Radny Michał Michalski zapytał o wypadek podczas wycieczki. Pani 

Dyrektor wyjaśniła, że wszystko dobrze się skończyło, nikt poważnie nie ucierpiał. Została 

przeprowadzona pełna procedura. Radny Krystian Dutkiewicz zapytał o dowozy i odwozy uczniów. 

Pani Dyrektor poinformowała, że grafik jest stabilny tworzony przez organ prowadzący. Nie ma 

problemów. Radny Michał Michalski zapytał o kwestie wycieczek i czy nauczyciele otrzymują 

dodatkowe wynagrodzenie za opiekę nad dziećmi. Ani Dyrektor wyjaśniła, że jeżeli wycieczka 

przypada na zwykły dzień tygodnia to nauczyciele otrzymują normalne wynagrodzenie, natomiast w 

przypadku, gdy wycieczka przypada na dzień wolny od pracy nauczyciele otrzymują w stosunku 1:1 

dzień wolny. Wywiązała się dyskusja, podczas której Radny Piotr Majchrzak wraz z Radnym Michałem 

Michalskim wspólnie uznali, iż należy się pochylić nad kwestią wynagrodzeń, czy są one adekwatne 

względem zrealizowanych godzin i odpowiedzialności, która ciąży na opiekunach podczas wycieczek. 

Radny Piotr Majchrzak zapytał Panią Dyrektor czy w związku ze zmianami organizacji szkół, w jaki 

sposób wygląda kształcenie. Pani Dyrektor omówiła procedury planowania roku szkolnego i 

jednocześnie dodała, że w związku z reorganizacją uczniowie mają mniej przedmiotów. Poinformowano 

również radnych, iż zauważa się tendencję spadkową ilości uczniów. Wyjaśniono, że w szkole uczą się 

dzieci nie tylko z Drobnina, ale również z innych miejscowości. Radny Michał Michalski poruszył 

kwestie techniczne przepracowanych godzin nauczycieli, co zostało wyjaśnione przez Panią Dyrektor.  

Temat uznano za wyczerpany w związku z czym Przewodniczący posiedzenia przeszedł do kolejnego 

punktu.  

Ad 4. Wolne wnioski i głosy.  

W pierwszej kolejności Pani Joanna Nowacka poinformowała radnych, iż planuje się Sesję w dniu  

19 września 2022r., o godzinie 14:00. Ustalono również termin kolejnego posiedzenia komisji  

na 22.09.2022 godzina 12:00. Kolejno radni zgłaszali: 

  

 - wycięcie krzaków na odcinku Krzemieniewo- Bielawy 

 - lustro przy ul. Gościniec 

 - wycięcie krzaków przy Orliku Krzemieniewo, 

 - wymalowanie pasów przed sala i szkołą w Nowym Belęcinie 

 -zastój wody na odcinku Lubonia - Pawłowice  
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Radny Michał Michalski w imieniu rolników zgłosił prośbę o prewencyjne patrole policji na ul. 

Granicznik w Pawłowicach w związku z dewastacją drogi polnej przez quady i motocykle 

 

Ad 5. Zakończenie.  

Posiedzenie Komisji zostało w pełni zrealizowane. W związku z powyższym Przewodniczący 

zakończył posiedzenie Komisji.  

Posiedzenie zakończyło się o godzinie: 15:15 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

PRZEWODNICZĄCY POSIEDZENIA:  PROTOKOLANTKA: 

 

 

Piotr Majchrzak      Aleksandra Kolasińska   

………………………………..    ……………………………….. 

(Przewodniczący Komisji Rewizyjnej)   (członek komisji Rewizyjnej), 

 

Henryka Przybylska     Roman Długi  

………………………………..     ……………………………………. 

(członek komisji Rewizyjnej,     (członek komisji Rewizyjnej) 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji)     

Marcin Kmieć 

………………………………. 

(członek komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej)  

Tomasz Adamczak     Jolanta Adamczak 

………………………………..    ……………………………….. 

(członek Komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej  (członek komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej) 

Krystian Dutkiewicz     Katarzyna Wysocka  

………………………………..    ……………………………….. 

(Członek Komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej)   (członek komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej)  


